

东莞市铭晟隆五金有限公司 电话: 0769-82305886 / 83726506 传真: 0769-82830240

邮箱: jianfa.tu@dgmingshenglong.com 地址: 广东省东莞市横沥镇骏马东路16号1号楼

www.hkmshsy.con





东莞市铭晟隆五金有限公司

Dongguan Ming sheng Long Hardware Co., Ltd





东莞市铭晟隆五金有限公司成立于2005年,地处广东省东莞市横沥镇新四工業區駿馬東路16號。交通极为便捷,距东莞火车站仅15分钟车程。 经过多年的不懈努力,现已形成一支颇具实力的工作团队.目前拥有职員約有120人,工人有600多人,注塑机30台,压铸机8台,另拥有一台480T的大机, 静电机1台,喷油位100个,移印机100台,装配拉6条,工厂建筑面积约10,000多平方米。由于业务扩大,我司于2021年2月在湖南永州设立了分公司,分公司现面积12000平方米,分公司并新设有UV打印车间及已普及生产。现公司集设计、开发、模具、生产一体化的模型公司。

本公司专业生产1:64, 1:43, 1:30, 1:24, 1:18, 1:12, 1:8比例的车仔合金模型, 包括巴士、小車、飞机、坦克等等杂志版和收藏版模型。另分公司还专业生产合金玩具, 塑胶玩具, 塑胶公仔, 美少女, 塑胶五金礼品等。

我们的产品全部符合美国ASTMF963和欧洲EN71的质量测试标准, 国内產品通過3C認證. 分公司还通过ICTI认证,产品主要销往美国、加拿大、歐洲,日本及奥洲等市场. 且為日本丰田汽車廠指定的合金模型供貨商.自2016年起,我們開發自主品牌,擁有銘晟品牌專利,打開国内市場。每個季度有1-3款新產品上市,銷售於全國。

我公司全体员工本着坚持"以质为本,以客为尊,持续改善,永续经营"的企业管理理念,竭诚为客户奉献热情、快捷、可靠的服务和产品。我们愿与各地客户共同发展,共同壮大,共创辉煌!

Dongguan Mingshenglong Hardware Co., Ltd. was established in 2005 and is located at No. 16, Junma East Road, Xinsi Industrial Zone, Hengli Town, Dongguan City, Guangdong Province The traffic is very convenient, only 15 minutes from Dongguan Railway Station After years of unremitting efforts, a strong team has been formed At present, it has about 120 employees, more than 600 workers, 30 injection molding machines, 8 die-casting machines, another 480T large machine, 1 electrostatic machine, 100 oil injection positions, 100 pad printing machines, 6 assembly lines, and a building area of about 10000 square meters. Due to the expansion of business, our company set up a branch office in Yongzhou, Hunan Province in February 2021. The branch office now covers an area of 12000 square meters. The branch office has also set up a new UV printing workshop and has popularized production. Now the company is a model company integrating design, development, mold and production.

The company specializes in producing 1:64, 1:43, 1:30, 1:24, 1:18, 1:12, 1:8 scale car alloy models, including bus, car, airplane, tank and other magazine and collection models Another branch also specializes in producing alloy toys, plastic toys, plastic dolls, beautiful girls, plastic hardware gifts, etc.

All our products meet the quality test standards of ASTM F963 in the United States and EN71 in Europe, and domestic products have passed the 3C certification The branch company has also passed ICTI certification, and its products are mainly sold to the United States, Canada, Europe, Japan, Austria and other markets It is also the alloy model supplier designated by Toyota Motor Works of Japan Since 2016, we have developed our own brand, owned Mingsheng brand patent, and opened the domestic market Each quarter, 1-3 new products are launched and sold nationwide

All employees of our company adhere to the enterprise management philosophy of "quality first, customer first, continuous improvement, and sustainable operation", and dedicate warm, fast and reliable services and products to customers wholeheartedly. We are willing to work with customers around the common development, common growth and create brilliant!

资格证书







广东特集检查有效公





注塑部 ▲

注塑部 ▲





合金压铸部 ▲

UV打印车间 ▲





静电部 ▲

大枪无尘车间 ▲





移印部 ▲

手喷部 ▲













































































































































